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SKLANJANJE SAMOSTALNIKOV SREDNJEGA SPOLA

POSEBNOSTI PRI SKLANJANJU 
SAMOSTALNIKOV SREDNJEGA SPOLA

Večina samostalnikov srednjega spola sklanjamo kot samostalnika mesto, dvorišče – mesta, dvorišča. 
Ti samostalniki imajo v imenovalniku ednine končnico -o ali -e, v rodilniku ednine pa končnico -a.

Samostalnik MESTO

Ednina Dvojina Množina

Imenovalnik mest-o mest-i mest-a

Rodilnik mest-a mest-Ø mest-Ø

Dajalnik mest-u mest-oma mest-om

Tožilnik mest-o mest-i mest-a

Mestnik (o) mest-u (o) mest-ih (o) mest-ih

Orodnik (z) mest-om (z) mest-oma (z) mest-i

Ednina Dvojina Množina

Imenovalnik dvorišč-e dvorišč-i dvorišč-a

Rodilnik dvorišč-a dvorišč-Ø dvorišč-Ø

Dajalnik dvorišč-u dvorišč-ema dvorišč-em

Tožilnik dvorišč-e dvorišč-i dvorišč-a

Mestnik (o) dvorišč-u (o) dvorišč-ih (o) dvorišč-ih

Orodnik (z) dvorišč-em (z) dvorišč-ema (z) dvorišč-i

Samostalniki, pri katerih se spreminja končnica: 

v orodniku ednine, dajalniku in orodniku dvojine in množine 
in dajalniku množine  končnice -em, -ema, -em namesto 

končnic -om, -oma,-om, če se samostalniki končajo na 
-c, -č, -ž, -š, -j (npr. sonce, središče, življenje, vprašanje);

Samostalniki, pri katerih se spreminja OSNOVA: 

v rodilniku množine se pojavi polglasnik 
(npr. jutro – juter, pismo – pisem);

podaljšanje osnove s -t- (npr. dekle – dekleta);

podaljšanje osnove s -s- (npr. kolo – kolesa);

podaljšanje osnove z -n- (npr. breme – bremena).


